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Mads Holm-Petersen

Fra: Jens Johan Richardy <j.j.richardy@hotmail.dk>

Sendt: 4. juni 2024 21:21

Til:  John D. Hansen Færgeudvalget ; Lars Glerup; Per Schultz Petersen; Jakob Gede; 

Gitte Andersen; jens rosendal; Jens Johan Richardy

Cc: Iben StenaLine; Mads Holm-Petersen

Emne: Fwd: Anholt Cykeludlejning

Opfølgningsflag: Opfølgning

Flagstatus: Fuldført

Fra Anholt Cykeludlejning  

 

Hilsen 

Jens Johan 

Sendt fra min iPhone 

 

Start på videresendt besked: 

Fra: Anholt Cykleudlejning <info@anholtcykeludlejning.dk> 

Dato: 31. maj 2024 kl. 19.50.32 CEST 

Til: j.j.richardy@hotmail.dk 

Emne: Anholt Cykeludlejning 

  

Til Færgeudvalget for Grenaa-Anholt Færgefart.   

  

Jeg skriver til jer med et ønske om, at priserne for at medbringe cykler på 

færgen til og fra Anholt fastholdes på normalniveauet og ikke længere sættes 

ned i forbindelse med Udligningsloven. 

  

Som indehaver af Anholt Cykeludlejning er det svært at konkurrere med de 

billige cykelpriser på færgen, og jeg mener det er i øens interesse at fastholde 

en cykeludlejning som en service til øens gæster. 

  

Derfor mener jeg, at cykelpriserne bør forblive på det niveau, de lå inden 

udligningen, ligesom I har valgt at gøre med biler - og gerne fra start juni til 

udgangen af september til gavn for ikke kun min forretning, men for hele 

Anholt. 

  

Jeg håber, I vil tage dette op på næste møde i udvalget. Jeg står gerne til 

rådighed hvis i har nogle spørgsmål i gerne vil have afklaret. 

 

Jeg ser frem til at hører fra jer 

  

MVH Irene Jensen 

Anholt Cykeludlejning 
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